
Protokół Nr LXlI20 14

z sesji Rady Gminy w Obrazowie

z dnia 25 września 2014 roku

Sesja Rady Gminy w Obrazowie odbyła się w sali posiedzeń Rady Gminy w Obrazowie. Udział wzięli członkowie

Rady, Sołtysi, Wójt, Sekretarz, Skarbnik.

Sesję otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Jędral, który na podstawie listy obecności

stwierdził prawomocność obrad do podejmowania wszelkich uchwal.

Na 15 ustawowego składu obecnych na sesji było 14 radnych.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji:

l. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przyjęcie Protokołów z sesji nr: LIX, LX- dostępny w biurze rady.

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2014 roku.

6. Informacja o przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2014/2015.

7. Podjęcie uchwał w sprawach:

- zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok,

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2023,

_ uchylenia uchwały Rady Gminy w Obrazowie Nr LX/344/20 14 z dnia 19 sierpnia 2014 roku w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego.

8. Informacja Wójta Gminy z pracy między sesjami.

9. Informacja Przewodniczącego Rady z pracy między sesjami.

10. Wolne wnioski i zapytania.

I I. Zakończenie obrad.

P. Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu

długoterminowego.

Za wprowadzeniem uchwały do porządku obrad głosowało 14 radnych I radny był nieobecnych.

Ad.3

Przyjęcie protokołów z sesji nr LIX, LX:

- protokół z sesji LIX jednogłośnie został przyjęty,

- protokół z sesji LX jednogłośnie został przyjęty.

Ad. 4 Interpelacje i zapytania radnych

Radny A. Kostek powiedział, że w msc. Węgrce występują liczne awarie. W związku z tym poprosił o zabezpieczenie

środków w budżecie na kolejny rok na wymianę wodociągu w Węgrcach.

Radny W. Zawidzki poprosił o uwzględnienie w tej sprawie msc. Święcica.



Ad. 5 Podjęcie uchwal

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok przedstawiła P. Skarbnik. Poinformowała,

że zmian dokonuje się w wyniku wprowadzenia do budżetu dochodów z dotacji celowych z rozliczenia Funduszu

Sołeckiego z 2013roku, wprowadzenia do budżetu dochodów z subwencji oświatowej oraz przeniesienia środków na

wydatki majątkowe.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Glosowało 12 radnych, 3 radnych było nieobecnych za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2023 przedstawiła

P. Skarbnik. Powiedziała, że zmian dokonuje się w wyniku zmiany kwoty dochodów i wydatków tj. zwiększenie

dochodów z tytułu dotacji stanowiących dofinansowanie zadania własnego gminy, na zadania zlecone gminie,

zwiększenie kwoty subwencji oświatowej i zwrot wydatków poniesionych przez Gminę w 2013 roku w ramach

funduszu sołeckiego oraz zwiększeniem wydatków na zadania inwestycyjne na drogach gminnych oraz na świetlice

wiejskie.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 12 radnych, 3 radnych było nieobecnych za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawiła P. Skarbnik. Powiedział, że kredyt zostanie

przeznaczony na sfinansowanie planowanego deficytu w budżecie.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 12 radnych, 3 radnych było nieobecnych za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości we wsi Faliszowice w trybie bezprzetargowym przedstawił P.

Marzec.
Przewodniczący Rady K. Jędral zapytał co stanie się ze zbiornikiem wodnym zlokalizowanym na działce po Jej

sprzedaży oraz jak będzie ustalona wartość działki?

P. Wójt powiedział, że woda nie jest pompowana i gmina chce ogłosić przetarg dotyczący sprzedaży działki. Dodał,

iż Kierownik ZGK po opinii biegłych stwierdził, że nie opłaca się przenosić tego zbiornika. Ponadto powiedział, że

w operacie z 20 II roku jest podana kwota i z chwilą podjęcia uchwały zostanie wykonana aktualizacja wyceny.

Komisja Rolna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Głosowało 12 radnych, 3 radnych było nieobecnych za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w uchwale Rady Gminy w Obrazowie Nr XXX/187/2012 z dnia 27

września 2012 roku w sprawie podziału gminy Obrazów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym przedstawiła P. Korycińska.



P. Sekretarz powiedziała, że zgodnie z ustawą Kodeks Wyborczy należało dokonać zmiany dotyczącej podziału gminy

na okręgi. Poinformowała, iż Sołectwo Chwałki miało dwa mandaty i trzeba było podzielić Chwałki na dwa okręgi.

Ponadto podkreśliła, iż w 2012 roku nie było dostępnych materiałów, które pomogłyby zweryfikować poprawność

danych dlatego posiłkowano się opinią radnych, sołtysa oraz listonosza w tym zakresie. Po specyfikacji okazało się, że

numery domów nie są tożsame z numerami działek. Dodała, że granica okręgu nie zmieniła się, ale należało przenieść

nr domów do danych okręgów.

Przewodniczący Rady K. Jędral stwierdził, że jeśli przybywają nowe domy to należy nadawać im kolejne numery

porządkowe z dodatkowym oznaczeniem kolejnych liter alfabetu aby zachować kolejność.

Głosowało 12 radnych, 3 radnych było nieobecnych za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie współdziałania z innymi samorządami oraz uczelniami publicznymi w celu grupowego

zakupu energii elektrycznej przedstawił P. Wójt.

Radny J. Orawiec zapytał jakiej wielkości byłyby oszczędności na l kW?

P. Wójt podkreślił, iż porozumienie obejmuje współdziałania z innymi samorządami dotyczy gmin, budynków

użyteczności publicznej, jednostek organizacyjnych, szkół i oświetleń ulicznych.

Przewodniczący Rady K. Jędral zapytał jaki będzie w tym wkład gminy?

P. Wójt powiedział, że gmina rocznie będzie płaciła 1000 zł za zorganizowanie przetargu.

Głosowało 12 radnych, 3 radnych było nieobecnych za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Głosowało 12 radnych, 3 radnych było nieobecnych za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Ad.6 Informacja Wójta z pracy między sesjami.

Pan Wójt poinfonnował, że brał udział w zawodach piłki nożnej oraz zawodach strażackich. Ponadto Pan Wójt

uczestniczył w dożynkach w Wilczycach oraz 85-leciu OSP w Głazowie.

Ad.7 Informacja Przewodniczącego Rady z pracy między sesjami.

Przewodniczący Rady poinformował, że uczestniczył w dożynkach w Wilczycach oraz uroczystym wręczeniu

sztandaru jednostce OSP w Głazowie. Ponadto pełnił dyżury w biurze rady.

Ad. 8. Wolne wnioski i zapytania.

Przewodniczący Rady K. Jędral zapytał czy Sołectwo Piekary korzystało już ze wniosku LGD? Jego zdaniem niektóre

sołectwa nawet raz w roku nie mogą skorzystać z projektu.

P. Wójt poinformował, iż wpłynęły wnioski z Piekar, Bilczy, Komorny Kleczanowa. Podkreślił, że wniosek

z Komorny przeszedł w całości.

Radny J. Orawiec powiedział, że gmina dostała 30 OOOzłdo podziału. Poprosił o równy podział pomiędzy Sołectwami

Piekary i Komorna po 15 000 zł.

Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady K. Jędral zamknął LXI sesję Rady

Gminy w Obrazowie.
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